
Besvarelse af spørgsmål nr. 66 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 13. april 2005

Spørgsmål 66:
"Kan ministeren bekræfte, at der er overvejelser om nedlæggelse af yderli-
gere sengepladser inden for det psykiatriske område i Ribe Amt? I bekræf-
tende fald hvilke konsekvenser vurderes det at få for de psykiatriske patien-
ter og personalet på de psykiatriske afdelinger?"

Svar:
Til brug for min besvarelse har jeg anmodet Ribe Amt om en udtalelse.

Ribe Amt har oplyst, at der ikke aktuelt er planer om at nedlægge yderlige-
re sengepladser i amtet. Ribe Amtsråd har lagt op til, at en eventuel beslut-
ning om at reducere antallet af senge træffes i foråret 2006, efter en evalu-
ering af de tiltag, der er iværksat med den nyligt vedtagne omstillingsplan.

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 65 (Alm. del – bilag 
73). 
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